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Bronów 25.09.2017r.

Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej
Solectwa Bronów w okresie między zebraniami wiejskimi

Rada Sołecka pracowała w składzie:
Marian Derlich - Sołtys
Zbigniew Stanisz - Sekretarz
członkowie:
Józef soszka
Michał Krawczykiewicz
Andrzej Klętosz
Józef Glos
Marek Przemyk
Jakub Brzuska
Danie1 Gaszczyk
Antorri Dzida
Tomasz Tomaszczyk
Andrzej Borowski

OdbYłY się 4 spotkania Rady Sołeckiej między zebraniami, Od ostatniego zebrania wiejskiego
braliśmy udział i parlycypowaliśmy w następujących projektach:
- zostały zorganizowane dożyŃi sołeckie
- pańycypowano w kosżach organizacji Dnia Dziecka,
- partycypowaliśmy w kosztach organizacji spotkań Koła Emery.tów
- wykonano remont ulicy Rudzickiej,
- wspólnie z Kołem Emerytów zorganizowano spotkanie z okazj i Dnia Kobiet,
- został dokończony projekt przebudowy ul. stawowe pole wraz z pozwoleniem na budowę
lecz wykonanie tej inwestycji zdjęto z tęgorocznego budżetu z powodu przedłużających się
negocjacji i braku zgód na odstąpienie gruntów, Inwestycjajest przesunięta do realizacji w 2018r. na
chwilę obecną są uzyskane wszystkie zgody ,
- wykonano projekt oświetlenia chodnika od ulicy A. czyża w stronę cent.um sportowo-
rekreacyjnego, oświetlenie przewidziane jest w tym roku do realizacji
- w tym roku dobudowane zostaną 4 lampy na ulicy Rudzickiej,
- usunięto rury tamuj ące swobodny przepływ wody w rowie wzdłuż, ulicy Womiackiej.
- wykonano przebudowę ul. Szafirowej ,
- Powiat częŚciowo wykonał czyszczenie rowu wzdłuź ulicy A. Czyża oraz zabudowano rury
na zjeżdzle z ulicy Ks. Jana Kunza
- został wykonany projekt przebudowy ul, Bronowskiej i ul. Alojzego Czyżą, Władze
Powiatowe wystąpiły z wnioskiem o środki zewnętrzne, które pozwolą wspólnie powiatowi i gminie
Czechowice-Dziedzice na realizację tego zadania w 20l 8r.
- tlwają prace zwięane z projektowaniem ul. Kopaniny.
- zabudowano lustro na skrzyżowaniu ulic A. Czyża.t Stawowe Pole,
- zostały odmalowane i naprawione elementy na placu zabaw dla dzieci,
- w miesiącu wrzesień oddany ma być do użltku monitoring centrum spofiowo rekeacyjnego.

Dziękuję za współpracę Radzie sołeckiej. ochotniczej straży pożarnej i klubowi
SPortowemu UKS Rotuz - Bronów za wsparcie organizacyjne tegorocznych Dożynek Sołeckich.
Szczególne podziękowania kieruję w stronę tegorocznych gospodarzy Dożynek Soieckich państr,w
Dorocię i RYszardowi Zbijowski. Dziękuję również Kółku Rolniczemu za wsparcie finansowe oraz
rolnikom, którzy czynnie wsparli przeprow adzoną imprezę.
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